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Datum 10 mei 2023

Steller vragen VVD-fractie – Bram Reinke

Over agendapunt Cie B&B 11 mei 2023; agendapunt 6 Zienswijze begroting GR Holland 
Rijnland 2024

Het college wordt verzocht de volgende vragen schriftelijke te beantwoorden voor de 
commissie B&B van 11 mei 2023:

1. Overwegende dat het van belang is dat de gemeente Voorschoten overzicht houdt wat de 
baten zijn uit deze gemeentelijke regeling, vooral gelet op de gemeentelijke bijdrage aan 
Holland Rijnland voor 2024 welke bestaat uit de reguliere bijdrage van EUR 363,021 
alsmede een bijdrage aan het Regionaal Investeringsfonds (“RIF”) van EUR 378,411:
a. welke fondsen uit het RIF zijn concreet voor Voorschoten aangewonden?;
b. welke doelen weergegeven in het stuk genaamd: Achtergrondinformatie: Dashboard 

GR Holland Rijnland, gaan we in 2024 aan Holland Rijnland vragen om te 
verwezenlijken?;

c. Welke van de hierboven naar verwezen doelen hebben we bereikt in de afgelopen 5 
jaren?

De beantwoording per deelvraag:
a. Om te beantwoorden welke middelen exact zijn aangewend voor Voorschoten moeten 

we zowel de financiële archieven als de projecten vanaf 2008 onderzoeken. Dat is niet 
mogelijk in de termijn van beantwoording voor deze technische vragen. Een van de 
bedoelingen van het RIF is dat regionale projecten worden gefinancierd, projecten 
komen niet noodzakelijkerwijs alleen Voorschoten ten goede.

b. Voorschoten is zelf verantwoordelijk voor het verwezenlijken van de eigen doelen die 
in het dashboard zijn opgenomen. Het college streeft het verwezenlijken na door in de 
verschillende bestuurlijke commissies van Holland Rijnland Voorschoten te 
vertegenwoordigen. In deze commissies vraagt het college aandacht voor alle in het 
dashboard genoemde Voorschotense doelen. Een deel hiervan betreft wettelijke 
verplichtingen, deze worden altijd uitgevoerd. De agendering van de Voorschotense 
doelen start vanaf het begin van de vaststelling van deze doelen, in dit geval is het 
coalitieakkoord leidend.

c. De doelen die in het dashboard zijn genoemd komen uit het coalitieakkoord 2022-
2026, het college zet zich in voor de verwezenlijking hiervan. Voor de doelen van 
Holland Rijnland geldt dat deze zijn geformuleerd in het vastgestelde werkprogramma 
2022-2026, uitvoering hiervan is ook pas in 2022 gestart.
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Voorschoten deelt mee in de uitvoering van projecten die vanuit het RIF worden 
gefinancierd. Er zijn vijf grote projecten genoemd in het RIF, de twee voor Voorschoten 
relevante zijn de Rijnlandroute en het regionaal groenprogramma. De ondertunneling 
van de Rijnlandroute kunnen we als besteding ten goede van Voorschoten 
beschouwen. Vanuit het regionaal groenprogramma zijn verschillende projecten 
meegefinancierd, zoals de fietsroute Zilverroute die door Voorschoten loopt, maar ook 
financiering voor Het Laantje van Van Wissen, het Herstel van landgoed Berbice, de 
Realisatie steden brug op Landgoed Duivenvoorde en subsidie voor de vergroening van 
Weidegronden.

2. Verder zouden we graag door het college beantwoord zien of de verwachting bestaat dat 
in de toekomst de opgenomen reserves in de begroting door Holland Rijnland zullen 
worden afgebouwd.

De reserves van Holland Rijnland zijn in te delen in twee soorten reserves:
- Reserves om onverwachte kosten op te vangen (algemene reserve en reserve 

regionaal bureau leerrecht (RBL))
Deze twee reserves zijn bedoeld om in enig jaar tekorten op te kunnen vangen. De omvang 
van de algemene reserve is beperkt en biedt weinig weerstandscapaciteit. Mogelijk kan de 
reserve RBL wel worden afgeraamd, of een nadere invulling aan de reserve worden gegeven.. 

- bestemmingsreserves (Reserve cofinanciering, reserve regionale energie strategie, 
reserve onderwijsarbeidsmarkt)

Deze reserves zijn bedoeld voor de uitvoering van beleid. Middelen die in een jaar niet 
uitgegeven worden kunnen bij de resultaatbestemming worden gestort om ze een jaar later 
alsnog in te zetten. Het ligt in de lijn der verwachting dat de bestemmingsreserves afnemen 
door de uitvoering van beleid. 
Dus ja, ook het college verwacht dat de reserves de komende jaren zullen worden ingezet en 
afgebouwd.
Toelichting (indien nodig):


